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Vraagnummer: S-393 (18int04977) 
 
Datum indiening: 10 december 2018 
 
Onderwerp:  zwemvoorzieningen 
 
Naam indiener: Henk Vreman 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Zoals bekend wordt gewerkt aan een plan om De Helster (zwembad en sporthal) te 
vervangen. In ieder geval moet er in Elst een nieuw sportcomplex met zwembad komen. 
 
Belanghebbenden en betrokkenen zijn in oktober 2018 uitgenodigd voor een 
informatiebijeenkomst op  het gemeentetehuis. Tijdens deze bijeenkomst zijn het traject en 
de plannen toegelicht. Een onderzoeksbureau is in opdracht van de gemeente bezig met het 
inventariseren van de wensen van de gebruikers en doet locatie-onderzoek. Medio maart 
2019 moet het resultaat van dit onderzoek, als voorstel worden aangeboden aan het 
gemeentebestuur. 
 
Stichting Zwemsport Valburg maakt zich zorgen over de toekomst daar tijdens de 
bijeenkomst bleek dat er kans is dat het geld in de nieuwbouw wordt gestopt en dat er per 
2023 geen subsidie meer verstrekt wordt aan het zwembad in Zetten (de Drie  Essen). Als er 
geen subsidie meer wordt verstrekt, dan zal dat betekenen dat het zwembad in de huidige 
vorm niet kan blijven bestaan. 
 
De laatste jaren is het aantal gebruikers van het zwembad (ook in verenigingsverband) hard 
gegroeid.  
 
Onze vragen. 

1. Kent uw college de vraag van zwemverenigingen, die gebruik maken van het 
zwembad in Zetten, waarin zorg wordt uitgesproken over de toekomst van het 
zwemmen in de drie Essen?  

 
2. Hoe wilt u vorm geven aan een gemeentebrede zwemvoorziening in zowel Elst als 

Zetten? 
 

3. Op welke wijze gaat u de gebruikers van de zwemvoorziening in Zetten betrekken bij 
het openhouden van een gemeentebrede voorziening in zowel Elst als Zetten, met 
gelijke mogelijkheden en voorwaarden? 

 

                                                           
1
 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 



4. Bent u voornemens om niet alleen naar de toekomst van de Helster onderzoek te 
verrichten maar in dat onderzoek tevens mee te nemen de toekomst van de drie 
Essen? 

 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk  
 
 
Ondertekening: 
 
Henk Vreman 
Raadslid 
Gemeentebelangen Overbetuwe 
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